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Vragen van het lid Griffith (VVD) aan
de minister van Binnenlandse Zaken
en Koninkrijksrelaties over het
verdwijnen van mogelijk honderd
banen bij de Friese politie.
(Ingezonden 20 november 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
bericht «Mogelijk 100 banen weg bij
Friese politie»?1

2
Is het waar dat zeker honderd banen
zullen verdwijnen en dat dat ten koste
zal gaan van blauw op straat? Wat is
de oorzaak hiervan?

3
Wat zijn naast de stijging van de
loonkosten door vergrijzing en de
investeringen in nieuwe
politiebureaus, de redenen voor de
financiële problemen bij het Friese
korps waardoor deze inkrimping
moet plaatsvinden?

4
Hoe verhoudt zich dit met uw
toezegging dat de bezuinigingen bij
de politie niet ten koste zullen gaan
van blauw op straat?

5
Deelt u de zorgen van de Friese
korpsleiding dat het aantal agenten
op straat in de toekomst in gevaar
komt omdat het korps het aantal
voltijdbanen voor 2013 moet
terugbrengen van ruim 1400 naar

1357? Hoe gaat u deze inkrimping
voorkomen?

6
Kunt u aangeven op welke functies en
afdelingen binnen de Friese politie de
inkrimping van toepassing is?

7
Op welke manier zal de inkrimping
verlopen? Zal het boventallige
personeel geplaatst worden bij een
andere werkgever?

8
Dekt de door u toegezegde
rijksbijdrage van acht miljoen aan de
politie Friesland het tekort zodanig af
dat er geen inkrimping van het
operationele personeel hoeft plaats te
vinden?

9
Deelt u de mening dat de acute
financiële problemen waarmee het
Friese korps kampt, het grootst zijn
van alle korpsen in Nederland?

10
Kunt u aangeven wanneer het
onderzoek naar de financiële situatie
rondom de politie in Friesland is
afgerond en aan de Kamer zal
worden toegezonden?

1 – Dagblad van het Noorden, 13 november
2009.
– Friesch Dagblad, 13 oktober 2009: «Weer
onderzoek naar politie Fryslân».
– Friesch Dagblad, 17 oktober 2009: «Minister
helpt noodlijdende Friese politie».

Mededeling

Mededeling van minister Ter Horst
(Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties) (ontvangen
15 december 2009)

Naar aanleiding van de schriftelijke
vragen van het lid Griffith (VVD) over
het verdwijnen van mogelijk honderd
banen bij de Friese politie die werden
ingezonden op 20 november 2009
deel ik u mee, dat het niet mogelijk is
deze vragen binnen de gestelde
termijn te beantwoorden. Een
ambtsbericht is opgevraagd bij de
regiopolitie Fryslân. Nog niet alle
relevante informatie is ontvangen.
De beantwoording zal plaatsvinden
zodra alle relevante informatie is
verkregen.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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